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LIBERALERNA LINKÖPING 

Fråga: Hur agerar KF-presidiet för att motverka bordläggningar 
 

Enligt den arbetsordning som reglerar kommunfullmäktige i Linköping ska en interpellation 
besvaras på det nästkommande fullmäktigesammanträde som den anmäldes på. Detta då 
interpellationer ofta lyfter frågor som är aktuella vid anmälningstillfället. Vi har på senare tid sett en 
allt större mängd interpellationer som bordläggs till kommande sammanträde. Det betyder att det 
kan gå flera månader från inskick av interpellationen till att man får ett svar i fullmäktige. Detta är 
problematiskt utifrån ett demokratiskt perspektiv. 

 

Med bakgrund av detta önskar jag ställa följande frågor till KF-presidiet: 

- Hur arbetar man med att begränsa antalet bordlagda ärenden? 
- Har presidiet övervägt att lägga bordlagda ärenden först på dagordningen? 

 

Åsa Wennergren, 

Liberalerna Linköping 
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